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Maastricht, 22 maart 2021 

Betreft: Art. 47 vervolgvragen van SP inzake Verbeterplan Sociaal Domein 

Geachte college, 

Op 15 maart hebben wij uw antwoorden ontvangen op onze artikel 47 vragen over het Verbeterplan Sociaal 
Domein. Naar aanleiding hiervan heeft de SP nog een aantal vervolgvragen. 

1. In antwoord 2 schrijft u “De huidige richtlijn HbH is opgenomen in het Besluit maatschappelijke
ondersteuning gemeente Maastricht. De nieuwe richtlijn zal eveneens worden opgenomen in dit
Besluit. Dit betreft een collegebevoegdheid. De vaststelling van het nieuwe normkader staat op de
planning ter vaststelling door het college in april.”
- Op grond van welke wet, verordening, besluit is dit een collegebevoegdheid?
- Waarom kiest het college ervoor om de nieuwe richtlijnen niet eerst via inspraak voor te leggen

aan de stad? 
- Is het college van plan om cliënten die huishoudelijke hulp ontvangen te informeren over de

nieuwe richtlijnen? 
- Is hierop nog een mogelijkheid van bezwaar en beroep?
- Op welke wijze zal de raad geïnformeerd worden over de nieuwe richtlijn?

2. Wethouder Bastiaans heeft aangegeven dat niet elk huishouden automatisch een half uur gekort zal
worden op hun huidige ondersteuning huishoudelijke hulp. Er zal ruimte blijven voor maatwerk.
Dat leidt tot twee mogelijke scenario’s. De beoogde bezuiniging wordt niet gehaald (te veel
huishoudens blijken toch – ook op basis van de nieuwe richtlijnen - terecht de uren hulp te
ontvangen die ze nu hebben), of er wordt alsnog strenger geïndiceerd.
Bij de invoering van de Wmo 5 jaar geleden zijn al kortingen op de zorgverlening ingevoerd. In de
tussentijd zijn bestaande cliënten 5 jaar ouder geworden. Te verwachten valt dat hun zorgbehoefte
eerder is toegenomen dan afgenomen.
De SP zou daarom graag de vinger aan de pols willen houden hoe de herindicatiegesprekken
verlopen, of de gemiddelden van de toegewezen indicaties uren huishoudelijk hulp wijzigen en of de
besparingen die worden ingeboekt opwegen tegen de kosten van deze operatie. In de begroting
2021 werd immers hiervoor 1,5 miljoen onttrokken aan het Vruchtboomfonds (blz. 122 van de
begroting), naast de bedragen die door het college onlangs werden gevraagd voor de uitvoering van
het verbeterplan Sociaal Domein.
- Hoe frequent zal het college de raad informeren over de operatie herindicatie en de effecten

daarvan voor de zorgverlening en de financiële besparingen? 
- Is het voorzienbaar dat er een moment is dat het college stopt met herindicering als blijkt dat de

financiële besparingen daarvan niet opwegen tegen de kosten ervan? 
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3. De kosten van de uitvoering van de herindicatiegesprekken zijn als een totaalbedrag opgenomen in 
de stukken.  
- Is er in de kostenberekening rekening gehouden met de te verwachten juridische procedures van 

bezwaar en beroep? Zo ja, welk bedrag is hiervoor gereserveerd? Zo nee, waarom niet? Met 
welk bedrag zou u rekening willen houden? 

 
4. In antwoord 4 schrijft u “Bij dergelijke langdurige, (zeer) dure en noodzakelijke hulp waarbij sprake is 

van een hulpverleningsrelatie tussen cliënt en hulp, geldt inderdaad de dempende werking van het 
abo-tarief. De algemene voorziening scootmobielen kan echter niet gekwalificeerd worden als 
algemene voorziening met een duurzame hulpverleningsrelatie.” 
- Op grond waarvan beoordeelt u dat een scootmobiel geen voorziening is waarbij sprake is van 

een duurzame hulpverleningsrelatie?  
- En bent u van mening dat dit geldt voor alle gebruikers van een scootmobiel in Maastricht? 
 

5. In antwoord 4 staat vervolgens “Deze werkwijze is juridisch getoetst door Stimulansz en akkoord 
bevonden, mits aan door hen geadviseerde voorwaarden wordt voldaan.”  
- Wat zijn deze voorwaarden en kunt u het advies van Stimulanz met de raad delen, voordat het 

nog te ontvangen raadsvoorstel voorligt bij de gemeenteraad? 
 

6. In antwoord 7 verwijst naar “contractering middels open house”. 
- Wat is het verschil tussen een open house procedure en bestuurlijk aanbesteden?  
- Wat zijn de voordelen en nadelen van beide mogelijkheden?  

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Ariane Schut 
Socialistische Partij 
 
Peter Vrehen 
Socialistische Partij 

 


